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Geachte voorzitter/leden,  
 
Hierbij treft u aan het extract van de beraadslagingen over de wijziging Begroting SNN 
2005 uit de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 29 november 2005.  
U wordt verzocht deze beraadslagingen te betrekken bij de behandeling van genoemd 
statenstuk in uw vergadering van 21 december 2005.  
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
    , secretaris    , voorzitter 



Extract van de beraadslagingen over de wijziging Begroting SNN 2005 uit het verslag van het 
algemeen bestuur d.d. 29 november 2005 
 
 
6. Wijziging Begroting SNN 2005 
 
De VOORZITTER: dit onderwerp heeft betrekking op de Noordelijke Regieraad Bouw waarvan collega 
Alders de voorzitter is. In mijn draaiboek staat dat inhoudelijke vragen door gedeputeerde Swierstra 
beantwoordt kunnen worden. Graag eerst de opmerking van de heer Huizing. 
 
De heer SWIERSTRA: misschien kan de heer Huizing zijn opmerking nog even herhalen? 
 
De heer HUIZING: mijn opmerking paste ook heel goed bij het onderwerp scholing. Woningcorporaties 
zijn de komende jaren van plan om in zijn totaliteit 12 miljard euro te investeren. Ze hebben ons de 
vraag gesteld, in hoeverre zij de investeringen mede ten nutte kunnen maken van het opleiden van 
toekomstig personeel. Dat stuit heel vaak op praktische bezwaren. Deze hebben te maken met de 
eigen organisatie maar ook vaak met de regelgeving. Nu zie ik dat SNN deel uitmaakt van de 
Noordelijke Regieraad Bouw.  
Mijn opmerking was, dat er geprobeerd zou moeten worden de dingen op elkaar af te stemmen. Dat 
was mijn eerste vraag en omdat ik nu toch het woord heb nog een tweede vraag. Ik zie in dit verhaal 
ook geschreven dat er een relatie bestaat tussen nieuwe uitleggebieden.  
Daar worden ook voorbeelden van genoemd. Mijn ervaring is wel dat de aanpassing van de 
herstructurering vaak in het gedrang komt, juist door de arbeidslocaties. Ik zou graag willen dat de 
Noordelijke Regieraad er voor zorgt dat er wel een relatie blijft bestaan tussen de zorg voor de 
bestaande woongebieden en aanleg van nieuwe woonlocaties. Overigens hebben wij geen bezwaar 
tegen de € 100.000,-. 
 
De heer SWIERSTRA: eerst even over de status van dat overleg. SNN is geen lid van het overleg. De 
deelnemers zitten er op persoonlijke titel in, maar wel duidelijk aangezocht vanuit een bepaalde 
betrokkenheid, vanuit hetzij het bedrijfsleven, hetzij het openbaar bestuur. Uit dien hoofde is mij 
gevraagd om ook daarin plaats te nemen. De heer Hulsegge zit er bijvoorbeeld ook in. Hij is niet 
geheel onbekend bij woningbouwcorporaties. Ook de FNV is er in vertegenwoordigd. Zo zijn eigenlijk 
de hele bedrijfskolom in al zijn facetten en de overheden er in vertegenwoordigd. Alle aspecten die u 
noemt, zijn onderdeel van de discussie over hoe de overheid en de betrokken aannemende partijen in 
de bouw de verhoudingen onderling regelen.  
Er wordt ook gekeken, hoe je er voor kunt zorgen dat belemmeringen tijdens het bouwproces worden 
weggenomen. Er wordt bezien of het punt van leerlingbouwplaatsen onderdeel kan gaan uitmaken 
van het gehele aanbestedingsproces. Uiteindelijk moet het een aantal handreikingen en informatie 
richting de bouwers opleveren, hoe men met elkaar om moet gaan en van elkaar kan leren en 
profiteren. Men wil in een tijdsbestek van ongeveer twee jaar komen tot handreikingen en daarna deze 
raad opheffen. Deze heeft dan zijn functie als intermediair gehad. Daarmee moet dan het proces, dat 
in gang is gezet na de bouwfraudeaffaire om te zorgen dat de sector weer genormaliseerd aan de slag 
kan, afgerond zijn.  
 
De VOORZITTER: zoals de heer Swierstra al terecht zei, maakt SNN als zodanig geen deel uit van de 
Regieraad. De heer Alders is voorzitter van die raad. Ik zal er persoonlijk op toezien dat dit deel van 
de gedachtewisseling van het AB bij hem terechtkomt.  
 
De heer FERWERDA: ik heb nog een klein puntje van afronding. Er wordt gesproken over een termijn 
van twee jaar. Ik neem aan dat na twee jaar een rapportage op tafel komt van wat er is bereikt. Het 
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gaat tenslotte niet over kleine dingen. Het gaat over enorme projecten die voor het Noorden van groot 
belang zijn. Misschien kan er ook al na één jaar een tussenrapportage komen over de stand van 
zaken? 
 
De heer SWIERSTRA: de heer Ferwerda wordt op zijn wenken bediend. Er is net in de Regieraad van 
afgelopen maandag gesproken over communicatie. Er zal een eigen website worden opgezet. Er is 
een overleg op gang gebracht met de communicatieafdelingen van de verschillende overheden, zodat 
ook de leden van de Raad van Staten zo rechtstreeks mogelijk kennis kunnen nemen van de 
vorderingen en de verschillende rapportages. 
 
De heer DE VEY MESTDAGH: voorzitter, ik heb nog een vraag met betrekking tot deze bijdrage. 
Allemaal heel goede en uitgebreide doelstellingen met betrekking tot de bouw.  
Het cellentekort van de PvdA zal er waarschijnlijk niet onder vallen. Dat is niet de kwalitatieve impuls 
die hier wordt bedoeld. Heel breed aan de ene kant, maar wat gaan we nu precies met € 100.000,- 
ondersteunen? Ik heb begrepen dat het € 200.000,- bij elkaar is. Het is een cofinanciering. Wat moet 
ik verstaan onder de uitvoering en wie ondersteunen daarbij? Want het is geen stichting, heb ik 
begrepen. 
 
De heer SWIERSTRA: de Regieraad is een vrij grote instelling, waarin alle mogelijke instanties zitten. 
Er moeten externe onderzoeken worden verricht, waarvoor deskundigen worden ingeschakeld. Dat 
kost nu eenmaal geld. Het secretariaat moet worden bemand.  
Er vindt een heel scala aan inspanningen plaats met gesloten beurzen. Maar op een gegeven moment 
ontkom je er niet aan, om hier en daar een rekening te voldoen. Om dat bedrag gaat het. Het is een 
relatief laag bedrag. Ook vanuit het bedrijfsleven wordt er geld gegeven en ook vanuit de nationale 
Regieraad wordt een bijdrage gedaan. 
 
De heer DE VEY MESTDAGH: nog één aanvullende vraag. Is de € 100.000,- in principe voor twee 
jaar bedoeld of voor één jaar? 
 
De heer SWIERSTRA: het is bedoeld voor de lopende activiteiten. Tenzij het werk het komende jaar 
zo uitgebreid zal blijken te zijn, dat er toch nog zaken verder moeten worden uitgewerkt verwacht ik 
niet dat er nog een aanvullende aanvraag zal komen. Dan wordt er echter een aparte aanvraag 
ingediend. Het is niet bedoeld als een structurele bijdrage.  
 
De VOORZITTER: mag ik concluderen dat u onder voorbehoud van een positieve zienswijze van de 
drie provinciale staten, instemt met deze begrotingswijziging? Dat is het geval. 
 
 


